
Kontrolní' výbor Zastupitelstva města Beroun

Zápis č. 1/2020
ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 12.2.2020 od 16:00

v budově Městského úřadu Beroun, Husovo nám. 68, Beroun-Centrum

Přítomni:

Členové výboru: Ing. Petr Veselý, Zdeněk Bydžovský, Josef Pavlis, Ing. Martin Dolejší, Mgr.
Michal Štorkán (příchod v 16:20),

Zapisovatel: Petr Veselý
Ověřovatel: Ing. Martin Dolejší

Program jednání:

l. Zahájení
2. Formální kontrola plnění usnesení;

usnesení ZM ze dne 18. prosince 2019
plnění usnesení RM Beroun projednání rady města dne 15. 1. 2020
usnesení RM ze dne 15. 1. 2020
plnění usnesení RM Beroun pro jednání rady města dne 29. 1. 2020
usnesení RM ze dne 29. 1. 2020
plnění usnesení ZM Beroun

3. zahájení kontrol schválených ZM na jednání 18. 12.2019
4. ukončení kontroly "vybraných smluv, u kterých druhá smluvní strana nedala souhlas se

zveřejněním smluv na základě Pravidel pro zveřejňování dokumentů města Beroun"
5. seznámení s připravovanou koncepcí dopravy

Jednání

K boru 1 -Zahájení

Jednání výboru zahájil a dále řídil předseda KV Ing. Petr Veselý. Ověřovatelem zápisu určil Ing.
Martina Dolejšího. Mgr. Michal Štorkán předem ohlásil pozdní příchod. KVje i tak od začátku
jednání usnášeníschopný.

Dále navrhl program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném znění.

Usnesení: Kontrolní výbor schvaluje program jednání.
Hlasování: 4 pro - O proti - O zdržel se



K bodu 2 - Formální kontrola plnění usnesení

plnění usnesení ZM v pořádku

usnesení 718/94/RM/2018 - předložení zásad pro stanovení nájemného - mělo být předloženo
RM panem Tomčem 29. 1. 2020. V zápisu usnesení RM z 29. 1. 2020 však takový bod chyb?.

v 16:20 se dostavil pan Mgr. Michal Štorkán, KV od této chvíle zasedá v plném počtu

usnesení 558/31/RM/2019 - dodatek č. 1 k SoD - oprava povrchu vozovky úl. Kollárova, Beroun
co je obsahem dodatku?
RM dále rozhodla 15. 1. 2020 o ukončení SoD (21/34/RM/2020)
jaký byl důvod k ukončení?
jaký je současný stav SoD, stavby jako takové, kdo přebíral dílo? byly uplatněny
sankce? je vybrán nový dodavatel, kdy bude vybrán jestliže ještě vybrán není?

Členové kontrolního výboru berou na vědomí informaci o plnění usnesení RM zaslanou paní
Pinkasovou a konstatují, že neshledali formální závady.

Usneseni: Kontrolní výbor bere na vědomí usnesení ZM a RM a jejich plnění.
Hlasování: 5 pro - O proti - O zdržel se

K bodu 3 - Zahájení kontrol schválených ZM najednání 18.12.2019

Členům KV bylo předsedou KV předáno pověření ke kontrolám schválených ZM na jednání ZM
18. 12. 2019

Optimalizace evidence podnětů občanů (dokončení kontroly započaté v roce
2019)
kontrola dotací BikeMaraton 2019/GrandPrix 2019
Analýza sportovišť - seznam, stav, provoz
Kontrola Plzeňka, spol. s r. o. - plnění plánovaných rozpočtů, výhledy do budoucna,
obchodní plán, forma provozu

K bodu 4 - Ukončení kontroly "vybraných smluv, u kterých druhá smluvní strana nedala
souhlas se zveřejněním smluv na základě Pravidel pro zveřejňování dokumentů města
Beroun"

KV bere na vědomí vyjádření tajemníka MU.
KV dále doporučuje příslušným odborům MU provést kontrolu anonymizací osobních údaji ve
zveřejněných smlouvách a dále doporučuje zkontrolovat všechny smlouvy, které byly
zveřejněny před vydáním pravidel pro zveřejňování a anonymizaci a souvisejících metodických
pokynů

Usnesení: Kontrolní výbor souhlasí s ukončením kontroly a předání protokolu o kontrole a
vyjádření kontrolovaného subjektu zastupitelstvu města Berouna.
Hlasování: 5 pro - O proti - O zdržel se

K bodu 5 - seznámení s připravovanou koncepcí dopravy



členové KV se s předstihem stručně seznámili s připravovanou koncepcí dopravy a dostupnými
dokumenty

proběhla všeobecná diskuze na toto téma, členové KV vznesly první poznámky k připravované
koncepci, analytická část shrnuje popis současného stavu, členy KV zaujalo zejména:

stav realizace jednotlivých opatření, která již byla navržena v minulých koncepcích a
strategických dokumentech týkající se řešených různých druhů dopravy
(A_zpráva_analytická_c. pdf, 2 VYHODNOCENÍ PŘEDANÝCH PODKLADŮ, str. 13-
21)
cykoltrasy
nevhodné značení

členové KV vznesli připomínku na chybějící popis situace křižovatky Plzeňská/LIDL/
OBI
návrhová část je místy nekoncepční:
školní BUS z oblasti Na Veselou a Vojanova pro ZŠ Závodí, která ale není spádovou
ZS pro tuto oblast.. .
v tabulce SWAT není zmíněn rychlejší růst okolních obcí a např. dopravy z
logistického areálu v Hýskově
autoři pravděpodobně nepracují s úplnými informacemi ze strany města, na první
pohled chybí rozvojová oblast V Pánvích a případný vliv na dopravu, případně
návrhy opatření v této části (nová žel. zastávka/P+R apod.)

KV se shodl na nutnosti zabývat se připravovanou koncepcí na zvláštním zasedání KV

Usnesení: Kontrolní výbor souhlasí se svoláním zvláštního zasedání KV k připravované
koncepci dne 4. 3. 2020 v 16:00.
Hlasování: 5 pro - O proti - O zdržel se

Jednání bylo ukončeno v 17:15.

Zapsal: Petr Veselý

Ověřil: Ing. Martin Dolejší

Předseda výboru: Ing. Petr Veselý


